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Do kandidátky bylo za úkol napsat zkušenosti a cíle. U mě se to tak nějak prolíná, takže to napíšu 
dohromady. Jako první asi řeknu, že velice rád sportuji. Proto bych na sosíku rád pořádal co nejvíce 
sportovních akcí.. přiznejme si, že díky bydlení na intru spolu s odtržením od domova jsme získali 
spousty volného času. No a když dojdou peníze na chlast nebo zase nejdou ty internety, nezbývá než si 
zpříjemnit čas sportem. To je jeden z mých cílů.. sportovní akce... Druhý bod mého popisu je asi to, že 
mám rád pivo a rád si povídám s lidma... tady asi cíl psát nemusím...  
I když jsme všichni vysokoškoláci zmíním i to, že vedu v mých rodných Řevnicích turistický oddíl, kde 
mám děti od 8 do 15. Asi si řikáte k čemu mi to je? No... občas se i mezi vysokoškoláky najdou lidi s 
kterýma se musí jednat jako s dětma.. ( teď jsem asi přišel o dost hlasů co? :/ ) 
Jako poslední bod o mě bych rád řekl to, že jsem d*bil. Abych vysvětlil proč to říkám: i když mě můj obor 
velice baví, nikdy jsem na učení nebyl a když jsem domů mezi partu knihomolů přinesl 2 na maturitním 
vysvědčení byl jsem tak trošku za d*bila. Svou nechuť k učení ale kompenzuji chutí pracovat rukama. 
Furt něco vyrábím..od nožů přes šperky až například po restaurování soch na Loretě v Praze.. S naší 
vychovatelkou jsem domluvený, že se pokusí mi sehnat místnost kam bych mohl svou dílnu dočasně 
přesunout a trávit dlouhé chvíle na sosíku vyráběním. A moc rád se o své zkušenosti podělím.  
 
Proč tohle ale vlastně všechno píšu? Když vidím kolik toho pro nás lidi z BIONu ve svém volném čase 
dělají nenechává mne to spát a mám nutkáni jim ulehčit a mít možnost stát se toho součástí.  
 

Souhlasím s kandidaturou na post zástupce DM SPŠS.        04. 11. 2016 v Kladně 


